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Overleg richtlijn en CoronaMelder

Datum: 25 augustus

Rarer: INEKEC (vowsINTEC,IEEE (1c)

Samenvatting:

eo Verzoek vanuit VWS om het handelingsperspectief van de Coronamelder een plek te geven

binnen de LCI Richtlijn en/of BCO protocol en dit af te stemmen met het veld.

e Verschillende mogelijkheden besproken zoals een extra categorie benoemen.

eo Gezien de beoogde lanceerdatum 11 september is er nog maar beperkt tijd, dus snel

handelen is verreist. Afwachten op resultaten pilot is niet mogelijk gezien het tijdspad. De

eerdere lijn was wel “afwachten totdat de resultaten uit de pilot van 17-31 augustus

duidelijk zijn”.

o IEEEcan overleggen met [EENover de te volgen procedure en het advies

op basis van de huidige kennis.

Update 27-08

e Nav gesprek met en de concept TweedeKamerbrief (“de minister wacht de

onderzoek naar asymptomatisch testen eerst af) is besloten om een voorstel te doen voor

het handelingsperspectief.

eo Op deze donderdag leek het duidelijk dat niet werd besloten tot asymptomatisch testen.

eo Daarom een voorstel vanuit inhoudelijke kennis om aan te sluiten bij advies dat reizigers

krijgen (quarantaine en testen bij klachten).

* Voorstel voor wijziging richtlijn besproken met VWS (telefonisch 5.1.2e was

akkoord).

Update 28-08

e Voorstel tekst rondgestuurd aan RAC’ers om hier op te reageren.

Vervolgens signalen dat besluit in Tweedekamerbrief toch lijkt te wijzigen.

eo Daarom RAC'ers gevraagd om alleen intern te bespreken en nog niet verder te verspreiden.

Ook nog een keer telefonisch afgestemd met en 5.1.2e
. Met

beide besproken dat proces geschetst moet worden: afwachten van de resultaten van de

drie onderzoeken. Dan zijn er 2 mogelijkheden, 1) lanceren met andere tekst, of 2)

lanceerdatum uitstellen totdat onderzoeken helderheid geven.

Nu afwachten wat de definitieve kamerbrief verteld.


